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Z á p i s n i c a 

 

z 20. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 23. septembra 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 20. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5)   Dlhodobý prenájom nebytových priestorov 

6) Prevod majetku obce 

7) Mesiac úcty k starším 

8) Rozpočtové opatrenia 

9) Informácie starostu obce  

10) Interpelácie poslancov 

11) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke. 

   /Uznesenie č. 1/4/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Miroslav Kuľanda 

  Peter Labant 
                                                                                                            

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/4/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Ing. Marián Jarembinský 

  Ján Bočkaj 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/4/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 19. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa            

24. júna 2022 boli prijaté uznesenia č. 1/3/2022 – 20/3/2022, ktoré boli starostom podpísané 

a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nie je zaznamenaná vedomosť 

o platnom a nesplnenom uznesení OZ.  

  /Uznesenie č. 4/4/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 4/ V vypočutie nikto nepožiadal. 
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K bodu 5/ Dňa 16. 9. 2022 bol obci doručený list od občianskeho združenia Mushing 

Slovakia v zastúpení Vladimír Morávek, ktorý požiadal o dlhodobý prenájom nebytového 

priestoru po bývalom kaderníctve v obvodnom zdravotnom stredisku. Daný priestor potrebuje 

na zriadenie krajčírskej dielne, kde plánuje dlhodobo zamestnať na začiatok 1 krajčírku. 

 Ohľadom toho som informoval aktuálneho nájomcu, ktorý pri prenájme na skladové 

priestory bol upozornený, že v prípade záujmu o prenájom na prevádzkové priestory bude 

nájomná zmluva ukončená. 

 Hneď na to dňa 19. 9. 2022 prišla na obecný úrad druhá žiadosť od aktuálnej nájomníčky, 

ktorá požiadala o zmenu priestorov zo skladových na prevádzkové.  

 

 /Uznesenie č. 5/4/2022; Uznesenie č. 6/4/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/  Na minulom zastupiteľstve sme schvaľovali zámer predaja pozemkov pre 

žiadateľov Ivetu Želonkovú a Petra Duháňa. Zámer predaja týchto parciel, ktoré sú vo 

vlastníctve obce podľa §9 a) ods. 8 pís. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce a do dnešného dňa neboli k daným zámerom podané žiadne 

námietky ani pripomienky. Odporúčam schváliť odpredaj týchto častí parciel za cenu        

3,32 €/m². 

   /Uznesenie č. 7/4/2022/; /Uznesenie č. 8/4/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Posledné dva roky obec neorganizovala stretnutie so seniormi, ale obdarovali sme 

ich poukážkou na nákup potravín v hodnote 10 € resp. minulý rok 15 €. Myslím, že to našlo    

u našich seniorov uplatnenie a uspokojenie, nakoľko sa poukážka doručila každému z nich, 

kde to na stretnutie všetci nechodili. Navrhoval by som aj tento rok v tom pokračovať, avšak 

pri danej inflácií navrhujem zvýšiť poukážku na hodnotu 20 €. 

  

  /Uznesenie č. 9/4/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Materiál k jednotlivým rozpočtovým opatreniam Vám bol zaslaný s pozvánkou, 

teraz poprosím hlavného kontrolóra, aby sme formou diskusie prešli jednotlivé rozpočtové 

opatrenia. 

 /Uznesenie č. 10/4/2022; Uznesenie č. 11/4/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/ V tomto bode starosta využil priestor na poďakovanie poslancom za spoločné       

4 roky práce a dodal, že aj keď nie vždy sme mali na danú vec rovnaký názor, vždy sme sa 

vedeli  nejako zhodnúť a nájsť kompromis.  

 Plánované zastupiteľstvo bude 9.12.2022, ktoré bude už s novými zvolenými poslancami, 

akurát Vám dávam do pozornosti dátum 25.11.2022, kedy bude nové ustanovujúce 

zastupiteľstvo a na ktoré Vás ešte srdečne pozývam. 

 /Uznesenie č. 12/4/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/ Možnosť interpelácie využila poslankyňa PaedDr. Katarína Špesová, ktorá 

poďakovala za spoluprácu a ochotu riešiť jej požiadavky. Poďakovanie padlo zvlášť za 

opravenú cestu ku kotolni ZŠ a za nový chodník na školské ihrisko. 
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K bodu 14/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 20. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 23. 9. 2022 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

 

Overovatelia zápisnice:   
 

Ing. Marián Jarembinský  ......................................... 

 

Ján Bočkaj  ......................................... 

 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce  


